
Bestyrelsesmøde i Sdr. Omme Børnehave 
d. 17/8-2021         KL. 17.00-19.00 

 

Tilstede ved mødet: Mette, Annie, Tanja, Mette, Susanne, Steffen, Carsten, Henriette og Lise 

Afbud: Ingen 

Referent for forældrebestyrelsen: Annie 

Godkendelse af protokol:  

Dagsorden Protokol 

Godkendelse af protokol fra seneste møde d. 
3 maj 2021 er underskrevet. 

 

Orientering fra formanden 
-  
-  

- Der intet nyt at berette. 

Orientering fra lederen 
- Dialogmøde med politikere D.6 okt. 18-

21, sdr Omme multicenter 
- Den legende tilgang/uddannelse af 

medarbejdere 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Playfull learning i dagtilbud 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Yderlig info kommer via Aula. 
Vedrørende Dialogmøde. 
 

- Billund kommune og UCN har i 
samarbejde sammensat en uddannelse, 
den legende tilgang, for dagplejere i 
kommunen. Samtidig giver denne 
uddannelsen mulighed for nye 
medarbejdere (pædagoger, 
pædagogiske assistenter og 
medhjælpere) at deltage. Dette giver 
mulighed for et fælles sprog, dog 
afventer vi at der bliver givet en 
donation da dette er en forudsætning 
for at forløbet kan igangsættes, så vi 
afventer. Der vil også være en 
egenbetaling fra institutionen. 
 

- Der bliver på nuv. Tidspunkt igangsat 
en ny proces i institutionerne med 
kortlægning (indsamling af data) af den 
legende tilgang i dagtilbud. Bestyrelsen 
har fået info om processen. Vi skal i 
arbejdet med playfull learning arbejde 
med processer og mål, samt 
dokumenteret. Målet med Playfull 



 
 
 

 
 
 
 
 

- Corona, vi skal i dialog hvad der er 
smart at beholde og hvad der igen skal 
åbnes op for ift. de nuv. restriktioner. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- APV hvordan ser det ud 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- Personale 

 
 
 

- Bygger 
- Budget, Høring 

 

learning som fx risiko fyldt leg, barnets 
perspektiv, at være med leger, er også 
at gøre forældrene opmærksom på 
hvordan det kan bidrage og styrke 
deres børn og hvorfor legen er så 
vigtig. 
 
 

- Der har været mange gode ting ved 
Corona, det har givet mere ro. Hvilket kan 
mærkes for personalet, som kan have en 
større fokus på børnene, og børnene som 
er mere fordybet. Det har været rart at 
forældrene skal ringe med klokken Og 
afvente at der komme en til at modtage 
eller aflevere ens barn. Der er tilslutning til 
at det fortsat giver god mening. Derudover 
drøftede vi også  At forældre ikke henter 
på legepladsen, da dette giver større ro 
med faste rutiner. Dog kan der evt åbnes 
op for at forældre kan komme ind fx fredag 
eftermiddag og hente. Dette vil blive 
drøftet i medarbejdergruppen og på 
lederniveau. Herefter vil der komme en 
tilbagemelding på hvilke drøftede tiltag der 
bliver lavet om og hvad der giver god 
mening at fastholde. 
 
- APV- der blevet udarbejdet da 

børnehaven har fået en ny leder. Der er 
ikke de store bemærkninger, men 
nogle obser. Der har været fokus på 
verbale og nonverbale udfordringer. 
Der er fokus på det for at beskytte 
medarbejde. Vi er optaget af de 
forskellige arbejdsstillinger der kan 
udfordre. 
 

- Der vil blive ansat en medhjælper mere 
grundet den øgede tilgang af børn. Den 
nye vil være ansat til ultimo april. 

- Lige nu er der fokus på de nye 
medarbejdere, hvordan vi får dem godt 
i gang, det kræver altid ekstra at det 



 
 

- Pædagogisk tilsyn 30 september 
 
 
 
 
 
 

Forældremødet 2/9, Leveregler 

eksisterende personale når nye 
medarbejdere skal køres ind.   

- Der er ikke kommet noget nyt endnu 
vedr budget høring. Men vi som 
bestyrelse vil blive orienteret når Lise 
har hørt nærmere. Lise skal til møde i 
næste uge 

-   Det bliver playfull learning der vil 
være i fokus for det pædagogiske tilsyn, 
den legende tilgang er i centrum. Vi har 
en god børnehave, og det skal holdes 
fokus på de gode resultater, 
medarbejderne og børnene har skabt 
sammen. 

- Der er kommet mange nye 
børn/forældre. Derfor er behovet for 
forældremøde vigtig. Ydermere vil 
børnehaven gerne introducere 
forældrene til mange af de tiltag der 
bliver arbejdet på med børnene i 
børnehaven. Og give inspiration til 
hvad forældrene evt kan inddrage i 
hjemmet. 
Vi drøftede hvordan vi vil arbejde med 
leveregler, og syntes de skal 
genoptages på ny, da der er sket 
ændringer siden Corona, og de 
leveregler der nu, er nogle år gamle, så 
derfor kunne det være gavnligt at 
opdatere dem. 
 

Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 
-  

 

 

Personale repræsentanternes punkt V/ 
Henriette 

- Info om pædagogisk praksis 

 Personalet har fået mange nye kollegaer, og 
er lige ved at lande efter ferien og få deres nye 
kollegaer sat godt ind i alle de gode ting vi 
laver i børnehaven. 

Pause: Der serveres et let traktement 
(smørrebrød el. salat m. brød) 

 

Til drøftelse: 
-  

 

Til beslutning 
-  

 

Evt.    



-  

  

 


